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ZAPISNIK

s 19. redovne Sjednice Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opiine Falana koja je odrLana
2. lipnja 2023. godine s podetkom u 9,00 sati u Vije6nici Opdine Falana,43. istarske divizije 8,

FaLana.

PRISUTNI dIANOVT:
- Radomir Korai - predsjednik Turistidke zajednice Opiine FaZana
- Roland Cinkopan
- Damir KosteSi6
- Goran Peru5ko
- UroS Martinovid
- Ivan Tekovid

ODSUTNI TIANOVI'
- Tereza Kesovija Lupetina
- Mihaela Bili6
- Sandra Ne5ovii

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovid - direktorica Turistidke zajednice Opdine FaZana
- Ivana Ajdukovii PrepuSt - djelatnica Turistidke zajednice Opiine Falana

Predsjednik TZO Falana pozdravio je prisutne. Zatimje konstatirao da Sjednici prisustvuje 6 od 9
dlanova Turistidkog vijeda te da Vije6e moZe pravovaljano donositi odluke.
Za zapisnr(,arku predlaZe Ivanu Ajdukovid PrepuSt, Sto su prisutni usvojili.

ilanovi Vijeda su uz poziv dobili i sljededi Dnevni red:

l. Usvajanje Zapisnika s 18. Sjednice Turistidkog vijeia
2. Sklapanje Sporazuma s Op6inom FaLana o realizaciji tematskog parka ,,Maslinarstvo i

maslinovo ulje Opdine F aLana"
3. Usvajanje Studije odrZivosti razvojaturizma i prihvatnog kapaciteta JuZne Istre
4. Usvajanje studije Plana razvojaproizvoda tura na podrudju JuZne Istre
5. Zahtjev za sponzorstvo Arheolo5kog muzeja Istre
6. Zahtjev za sufinanciranje tro5kova smje5taja dodatnih timova MUP-a tijekom sezone

7. Razno

Obzirom da nitko nije imao primjedbe ili dopune, Predsjednik TZO FaLane daje na glasanje

Dnevni red.
Clanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5id glasao je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii
glasao je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,zaoo.

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.



AD 1.)
Zapisnik s 18. Sjednice dlanovi Vijeda dobili su uz poziv za Sjednicu. Predsjednik TZO FaZana
upitao je prisutne imaju li primjedabanaZapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio zarijei,,
predlaLe da se Zapisnik s 18. Sjednice usvoji.

ilanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir KosteSi6 glasao je ,,za'o; gospodin Goran PeruSko glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii
glasao je,,za"; gospodin Ivan Tekovii glasao je,,za".

Zakljuiak: Zapisnik s 18. Sjednice Turistiikog vije6a jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovii pozdravlja prisutne dlanove. Turistidka zajednica Op6ine Falana u 2022.
godini, sukladno dogovoru s Opdinom FaLana zapodela realizaciju projekta tematskog parka
,,Maslinarstvo i maslinovo ulje Opdine FaZana". Gospoda Perokovii navodi kako je konzultirala
nadleZno Ministarstvo te je za dalji proces realizacije potrebno potpisati sporazum izmedu Opiine
Falanai Turistidke zajednice Opdine FaLana.
Budu6i da se nitko nije javio za rije(,, gospodin Korad zatvara raspravu i daje na glasanje Odluku
o sklapanju Sporazuma s Opiinom FaZana o realizaciji tematskog parka ,,Maslinarstvo i
maslinovo ulje Opdine Falana'..

elanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zao'; gospodin
Darhir KosteSi6 glasao je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,zaoo; gospodin UroS Martinovi6
glasao je,,za'o; gospodin Ivan Tekovii glasao je,,zao'.

Zakljuiak: Odluka o sklapanju Sporazuma s Opdinom FaZana o realizaciji tematskog parka
,,Maslinarstvo i maslinovo ulje OpdineBaLanao' jednoglasno je usvojena.

AD 3.)
Predsjednik TZOFaZana daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovi6 navodi kako je Institut zaturizamizradio Studiju o odrZivosti razvojaturizma
i prihvatnog kapaciteta JuLne Istre Sto je jedan od planiranih projekata klastera JuZne Istre.
Ukratko je dlanovima vije(,a uz pisane materijale predstavila kljudne elemente za Opdinu FaLana.
Gospodin Korad otvara raspravu.
Gospodin Cinkopan upitao je Sto bi trebalo napraviti sa studijom.
Gospoda Perokovii odgovara da je studiju potrebno usvojiti, zatim ukljuditi sve dionike u
raspravu i po sti 6 i kons enzus u rc alizaciji zacrtanih c i lj eva.
Gospodin Cinkopan upitao je li potrebno donijeti operativne planove.
Gospoda Perokovii navodi da je potrebno izraditi operativne planove nakon Sto se usvoji Studija.
Gospodin Kora6 navodi kako je Studija korektna i da moZe biti putokazza dal1e.

Buduii da se nitko nije viSe javio za rijed, gospodin Kora6 zatvara raspravu i daje na glasanje
Odluku o usvajanju Studije odrZivosti ruzvojaturizma i prihvatnog kapaciteta JuZne Istre.

ilanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,zaoo; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir KosteSi6 glasao je ,,zao'; gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovid
glasao je,,zaoo; gospodin Ivan Tekovii glasao je,,za".

Zakljuiak: Odluka o usvajanju Studije odriivosti razvoja turizma i prihvatnog kapaciteta
Juine Istre jednoglasno je usvojena.



: AD 4.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovii navodi da je Instittlf- zattrizam izradio Studiju plana razvoja proizvoda tura
na podrudju JuZne Istre. Ukratko je dlanovima vije6a uz pisane materijale predstavila kljudne
elemente za Opiinu FaZana. Gospodin Korad otvara raspravu.
Gospodin Cinkopan upitao koji su daljnji koraci.
Gospoda Perokovi6 odgovara da je studiju potrebno usvojiti, zatim izraditi operativne planove i
onda realiz ir ati l<r oz Go g i5nj e pro grame rada.

Buduii da se nitko nije javio za rije(,, gospodin Korai zatvara raspravu i daje na glasanje Odluku
Studiju plana razvojaproizvoda tura na podrudju JuZne Istre.

Clanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,zaoo; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii
glasao je ,,zaoo; gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Odluka o usvajanju Studije plana ran,oja proizvoda tura na podruiju JuZne
Istre. Jednoglasno je usvojena.

AD s.)
Predsj ednik T ZO F alana daje rij ed go spodi P erokovi6.
Gospoda Perokovi6 navodi da se Arheolo5ki muzej Istre obratio Turistidkoj zajednici Op6ine
FaLana s molbom za sponzorstvo dogadanja ,,Otvorenje Malog rimskog kazali5ta u Pulioo

Takdder, navodi kako se sa svim dlanovima vijeia dula telefonski i da je inicijalno predloZeno
1.000,00 €, ali je Nadelnik predloZio 800,00 €.
Gospodin Kora6 otvara raspravu. :

Gospodin Cinkopan navodi kako se slaZe s prijedlogom gospodina Kora6a.

Buduii da se nitko nije javio zarijed, gospodin Korad zatvara raspravu i daje na glasanje zahtjev
za sponzorstvo Arheolo5kog muzeja Istre u iznosu od 800,00 €.

dlanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zao'; gospodin
Damir Koste5ii glasao je ,,zaoo; gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,zao'; gospodin UroS Martinovii
glasao je ,,zao'; gospodin Ivan Tekovid glasao je ,,zaoo.

Zakljuiakz Zahtjev za sponzorstvo Arheolo5kog muzeja Istre u iznosu od 800100 €
jednoglasno je usvojen.

AD 6.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Pbrokovid.
Gospoda Perokovi6 navodi da je zaprimljenZahtjev za sufinanciranje troSkova smjeStaja dodatnih
timova MUP-a tijekom sezone.
Gospodin Kora6 otvara raspravu.

Buduii da se nitko nije javio zarijed, gospodin Kora6 zatvara raspraw i daje na glasanje Zahtjev
za sufinanciranje tro5kova smje5taja dodatnih timova MUP-a tijekom sezone.

ilanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,za'o; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,za'o; gospodin Goran Peru5ko glasao je ,,za'o; gospodin UroS Martinovi6
glasao je,,za"; gospodin Ivan Tekovi6 glasao je,,zaoo.



Zakljuiakz Zahtjev za sufinanciranje tro5kova smje5taja dodatnih timova MUP-a tijekom
sezone jednoglasno je usvojen.

AD 7.)
Pod todkom razno gospodin Koste5ii je upitao gospodina Korada kada je planirana prihrana plaZe

Pineta.
Gospodin Kora6 je odgovorio da 6e s prihranom zapo(,eti sljedeii tjedan.

Bududi da se nitko viSe nije javio za ijed, Predsjednik TZO FaLana zahvaljuje prisutnima na
sudjelovanju, te zatvara 19. redovnu Sjednicu Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Opdine
FaLana.

Sjednica Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opdine FaZana zavr5ila je u 9:30 sati.

Zapisnidarka:
Turistid Opdine FaLana:

a*^F
Ivana Ajdukovi6 Prepu5t

F aZana, 2. lipnja 2023 . godine
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